



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》(第 559 章)第 45(1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45(2)條及《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 22(3)條，公布撤回申請的詳情。

APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] 商標申請 編號 Application No.	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名/名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
304210451		30	29-09-2017	After You Public Company Limited 1319/9 Pattanakarn 25, Pattanakarn Road, Suanluang Sub-district, Suanluang District, 10250 Bangkok, THAILAND	Spruson & Ferguson (Hong Kong) Limited 5001 Hopewell Centre, 183 Queen's Road East, HONG KONG
304360086		14, 35	02-02-2018	Chun Tat Watch Enterprise Limited Room 1703, 17/F, Lucky Commercial Centre, 103 Des Voeux Road West, HONG KONG	Accolade IP Limited Rm 701-2, 7/F, Fu Fai Commercial Centre, 27 Hillier Street, Sheung Wan, HONG KONG

304408533	 Alessandra Guerrera Lanvin	9, 16, 35	29-03-2018	Great Kudu Company Limited 1603, 16/F., Island Place Tower, 510 King's Road, HONG KONG	P. C. Woo & Co. Room 1225, 12th Floor, Prince's Building, 10 Chater Road, Central, HONG KONG
304418028	 VOVO	12	02-03-2018	顏宏偉 香港 新界沙田火 磡坳背灣街 49-51 號 協力工業大廈 7 樓 706 室	顏宏偉 香港 新界沙田火磡坳背灣街 49-51 號 協力工業大廈 7 樓 706 室